
Z Á Z N A M č. 3/2024 
z riadneho zasadnutia komisie výstavby a životného prostredia 

pri Mestskom zastupiteľstve v Bytči, zo dňa 12.6.2024. 

Prítomní na zasadnutí: PhDr. M. Gácik, R. Červenec, M. Sedliak, JUDr. L. Greguš, M. Gajdošík 
 

Neprítomní: -   Ing. J. Babušík – ospravedlnený 

  H. Králiková  - ospravedlnená   

Zasadnutia komisie sa okrem jej členov zúčastnil: 

Ing. Dušan Beníček - zapisovateľ. 
Mgr. Marta Mičietová – prednosta úradu 
 
 
Miesto a čas konania: Zasadačka odd. výstavby a ŽP Mestského úradu v Bytči. (prízemie budovy) od 
15:00 hod. 

Komisia bola schopná uznášania, pretože na jej zasadnutí boli prítomní   5 - ti členovia z celkového 
počtu 7 členov komisie. 
 

Na zasadnutí komisie, ktoré viedol jej predseda Martin Gácik, bol prerokovaný materiál podľa 
programu a materiály predložené následne, po zaslaní programu členom komisie v bode 7.: 

Priebeh: 

1. Schválenie nákupu parkovacích automatov: 

Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom a jeho podkladmi, dôvodovou správou, a po 
prejednaní problematiky, odporúča schváliť nákup nových parkomatov. 

 

2. Návrh všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2024 o regulovanom parkovaní v zóne parkovania 
Bytča. 

Komisia v nadväznosti na bod č. 1, týkajúci sa schválenia nákupu parkomatov, odporučila prijať aj 
návrh príslušného nového VZN o regulovanom parkovaní v zóne parkovania so zapracovanými 
zmenami a  v znení tak, ako bolo predložené. 

Na  návrh predsedu komisie p. Gácika aby boli od platby parkovného oslobodení darcovia krvi, 
držitelia plakety všetkých stupňov, komisia zaujala stanovisko , že spoplatnené je len Námestie SR 
a nie celé mesto tak tak je to bezpredmetné, lebo je umožnené parkovať aj mimo tejto lokality. 

3. Návrh na uzavretie dohody o spoločnom využívaní nehnuteľností „Tisov dom, č. súp. 35 a 
pozemok parc. CKN č. 954/1, k.ú. Veľká Bytča“ - Slovenský dejepisný spolok, o.z., 1. mája 35/4, 014 
01 Bytča. 

Komisia vzala uvedený materiál na vedomie a navrhuje ho prejednať spoločne na zasadnutí MZ. 

 



4. Plnenie programového rozpočtu Mesta Bytča k 31.03.2024 - na vedomie. 

Komisia vzala materiál na vedomie. 

 

5. Žiadosť MHK Bytča o navýšenie dotácie o 2 500,- €. 

Komisia odporučila žiadosť MHK Bytča schváliť. 

 

6. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3/2024 k 30. 06.2024 - návrh. 
 Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom a po jeho prerokovaní ho odporučila    
       schváliť. 
 

7. Dodatočne zaradené body na prejedanie: 
- Žiadosť MFK Bytča o navýšenie dotácie o 28.870,- € 
- Žiadosť FK Hliník nad Váhom o navýšenie dotácie o 1.390,- € 
- Žiadosť TJ Tatran Hrabové o navýšenie dotácie o 1.020,- € 
- Žiadosť TJ Pšurnovice o navýšenie dotácie o 690,- € 

 
Komisia sa oboznámila so žiadosťami, dôvodmi ich poskytnutia, ktoré dovysvetlil aj na zasadnutie 
komisie prizvaný vedúci finančného oddelenia. Členovia komisie sa s dôvodmi poskytnutia a navýšenia 
dotácie stotožnili a navrhli materiál schváliť. 
 
 
Rôzne: 

- Ul. Družstevná Bytča -  komisia požiadala  odd. VaŽP na vyzvanie vlastníkov pozemkov v lokalite 
„Staré ihrisko“, resp. „Strelnica“ v Bytči o vyrúbanie a vyčistenie pozemkov od náletových 
drevín, z dôvodu , že pozemky sú úkrytom pre lesnú zver ktorá následne ničí pozemky 
vlastníkov susedných pozemkov, najmä z Ul. Pšurnovickej a Družstevnej. 
 

- Žiadosť, obyvateľov rodinných domov na Ul. Okružnej v Bytči, ústne podaná prostredníctvom 
poslanca M. Gácika o zabezpečenie nádob na ukladanie triedeného odpadu. 
Členom komisie  bola podaná informácia o systéme zberu triedeného odpadu z rodinných 
domov, a to prostredníctvom výmeny vriec na triedený odpad. V takomto zmysle budú 
priebežne informovaní aj obyvatelia uvedenej lokality. 
 

- Poslanec na m. č. Hliník nad Váhom opätovne otvoril problematiku čistenia potokov v m. č. Už 
v minulosti bol informovaný o liste na Povodie Váhu, ako správcovi predmetných tokov so 
žiadosťou o ich vyčistenie. Správca čiastočne časť toku vyčistil a prisľúbil do budúcnosti 
pokračovanie čistenia, toto však podmienil dostatkom finančných prostriedkov. 
Odd. VaŽP opätovne požiada správcu tokov o vyčlenenie finančných prostriedkov na ich 
čistenie a zabezpečenie realizácie týchto prác. 
 
 
 
Zapísal: 
12.6.2024 
Ing. Dušan Beníček 

 
 
 
 


